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ges felülvizsgálat elvégzésére. A Képviselő-tes-
tület 5 igen és 1 nem szavazattal, tartózkodás 
nélkül úgy határozott, hogy a Herceghalmi Csi-
csergő Óvoda érintésvédelmi felülvizsgálatával 
az Elektromos Mérő és Kivitelező Kft-t bízza 
meg 33 000 forint + ÁFA értékben.

TERVEZŐI AJÁNLATOK A MUSKÁTLI KÖZ 
ASZFALTBURKOLATTAL TÖRTÉNŐ ELLÁTÁ-
SÁHOZ

A Képviselő-testület 127/2017. (IX.05.) számú 
határozatában úgy döntött, hogy elviekben tá-
mogatja a Muskátli köz aszfalt burkolattal törté-
nő ellátását, továbbá felkérte a Polgármesteri 
Hivatalt, hogy a soron következő ülésre három 
árajánlatot kérjen be az útépítés tervének elké-
szítésére. Az ajánlatok ismeretében a Képvise-
lő-testület egyhangúlag úgy határozott, hogy a 
Muskátli köz szilárd burkolattal történő ellátá-
sára vonatkozó tervdokumentáció elkészítésé-
vel Rösszer Róbert tervezőt bízza meg bruttó  
100 000 forint értékben.

A HELYI ADÓ RENDELET MÓDOSÍTÁSA

A 155/2016. (VI. 13.) számú, az egyes építésügy-
gyel összefüggő kormányrendeletek módosítá-
sáról szóló kormányrendelet rendelkezései 
alapján a legfeljebb 300 négyzetméter összes 
hasznos alapterületű új lakóépület építéséhez 
nem szükséges engedélyezési eljárás lefolyta-
tása, az építtetőt csupán egyszerű bejelentési 
kötelezettség terheli. Az egyszerű bejelentés-
hez kötött építési tevékenység bejelentése az 
elektronikus építési napló készenlétbe helyezé-
sével valósul meg. A Képviselő-testület a rende-
let-módosítást egyhangúlag támogatta.

A HÁZASSÁGKÖTÉSEK HIVATALI HELYISÉ-
GEN, ILLETVE HIVATALI MUNKAIDŐN 
KÍVÜLI ENGEDÉLYEZÉSÉRŐL, VALAMINT
AZ AZOKÉRT FIZETENDŐ DÍJAK MÉRTÉKÉ-
RŐL SZÓLÓ RENDELET-TERVEZET MEGVI-
TATÁSA ÉS ELFOGADÁSA

Herceghalomban a hivatali helyiségen és hiva-
tali munkaidőn kívüli házasságkötésekre vonat-
kozó szabályokat jelenleg a Herceghalom Köz-

a Rózsai út túlsó oldalán kerülne megépítésre, 
amely már külterület és a Magyar Állam tulajdo-
na.  A megvalósításhoz mintegy 20 x 20 méteres 
terület biztosítása szükséges. Az ÉTV Kft. kérte, 
hogy az Önkormányzat járjon el a megvalósítás-
hoz szükséges terület megszerzése érdekében.
A Képviselő-testület felkérte Erdősi László pol-
gármestert, hogy a település vízellátásával kap-
csolatos problémák megoldása érdekében 
kezdjen egyeztető tárgyalásokat a víziközmű 
szolgáltatóval.

AZ ÉSZAKDUNÁNTÚLI VÍZMŰ ZRT. 
MEGKERESÉSE

Az Észak-dunántúli Vízmű Zrt. felajánlotta köz-
reműködését a település tulajdonában levő 
víziközművek üzemeltetése vonatkozásában. A 
társaság vezérigazgatója által aláírt megkere-
sés szerint az ÉDV. Zrt. a jelenleginél kedvezőbb 
feltételek mellett vállalná az üzemeltetést, to-
vábbá készek biztosítani mindazokat a feltéte-
leket és átvállalni mindazokat a kötelezettsége-
ket, amelyeket a jelenlegi üzemeltető biztosít a 
település számára. A testület felkérte Erdősi 
László polgármestert, hogy kezdeményezzen 
tárgyalásokat az ÉDV Zrt. vezetésével.

ESZKÖZBESZERZÉSEK AZ ÁLTALÁNOS 
ISKOLA KONYHÁJÁBA

Az Általános Iskola konyhájának fenntartása Her-
ceghalom Község Önkormányzatának feladata. 
A konyhai dolgozók kérték, hogy a gyors és haté-
konyabb munkavégzés érdekében az Önkor-
mányzat 2 darab kiszolgáló asztalt és egy cse-
pegtető polcot szerezzen be. A Képviselő-testü-
let egyhangúlag úgy határozott, hogy a két da-
rab kiszolgáló asztalt az ATInox Plusz Kft-től ren-
deli meg 163 425 forint + ÁFA értékben, a cse-
pegtető polcot pedig az UGP Raktártechnika Kft-
től szerzi be 75 000 forint + ÁFA értékben.

ÉRINTÉSVÉDELMI FELÜLVIZSGÁLAT
A CSICSERGŐ ÓVODÁBAN

Jogszabály írja elő a gyermekintézmények érin-
tésvédelmi felülvizsgálatának gyakoriságát, en-
nek érdekében árajánlatot kértünk be a szüksé-

JAVASLAT A TELEPÜLÉS KÖZVILÁGÍTÁSÁ-
NAK KORSZERŰSÍTÉSÉRE 

A Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság 
2017. november 9-i ülésén meghallgatta a Lux 
Invest 2000 Beruházás-szervező Kft. ügyvezető-
jének bemutatkozását és ajánlatát. A bizottság 
úgy találta, hogy a rendelkezésre álló informáci-
ók alapján nem elegendőek a döntéshez, a jövő 
évben visszatér az ajánlatra. A testület döntött 
arról is, hogy a Gesztenyés út karácsonyi díszvilá-
gításával kapcsolatos döntést 2018  szeptembe-
rére napolja el.

ARANY JÁNOS UTCA ÚTÉPÍTÉSI TERVÉNEK 
KIEGÉSZÍTÉSE

2017 januárjában Önkormányzatunk pályázott a 
Nemzetgazdasági Minisztérium által kiírt, az ön-
kormányzati tulajdonú belterületi utak szilárd 
burkolattal történő kiépítésére, felújítására, kor-
szerűsítésére kiírt pályázaton az Arany János utca 
útburkolatának felújítása vonatkozásában. A pá-
lyázati feltételeknek megfelelően az Önkormány-
zat sürgősséggel megrendelte a Pannon Út Mér-
nöki, Építő és Szolgáltató Kft.-től a pályázat be-
nyújtásához szükséges tervdokumentációt. A pá-
lyázat eredménytelenségéről történő értesítés 
után a Képviselő-testület úgy határozott, hogy 
megrendeli a tervezőtől az Arany János utca út-
építési tervdokumentációjának kiegészítését a 
csapadékvíz elvezetésére és mindkét oldali járda 
kiépítésére. A Képviselő-testület egyhangúlag tá-
mogatta, hogy a Pannon Út Mérnöki, Építő és 
Szolgáltató Kft.  végezze el a tervdokumentáció 
kiegészítését 270 000 forint + ÁFA összegért.

AZ ÉTV. VÍZIKÖZMŰ KFT. JAVASLATA A 
VÍZELLÁTÁSSAL KAPCSOLATOS LAKOSSÁGI 
PANASZOK MEGOLDÁSÁRA

Az Érd és Térsége Víziközmű Kft. levélben tájé-
koztatta az Önkormányzatot arról, hogy a tele-
pülés vízellátásával kapcsolatos panaszok havi 
rendszerességgel fordulnak elő ügyfélszolgála-
tukon, ezért azt javasolják, hogy építsünk víztor-
nyot a nyomásproblémák kiküszöbölésére. A ko-
rábbi tervek szerint a torony a Herceghalom Kül-
terület 013/4 helyrajzi számú területen, a Búzavi-
rág utcai ivóvíz gerincvezeték végére a víztorony 

tájékoztató a Képviselő-testület 2017. november 14-i
rendes üléséről
Erdősi lászló polgármester köszöntötte a megjelent képviselőket, megállapította, hogy az ülés határozatképes.
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van, valamint azon alapító magánszemélyeket, 
akik az egyesület céljait támogatják. A Képvise-
lő-testület úgy határozott, hogy a Klímabarát 
Települések Szövetségéhez történő csatlako-
zásról szóló döntést 2018. szeptember 30-ig el-
halasztja.

MOSOLY EGYESÜLET KÉRELME

Az Országos Egyesület a Mosolyért Közhasznú 
Egyesület 2017. augusztus 15-én érkezett tá-
mogatás kérő levéllel keresett meg bennünket. 
A Képviselő-testület úgy döntött, hogy az kére-
lemről szóló döntést elnapolja, továbbá felkér-
te a Polgármesteri Hivatalt, hogy a kérelmező-
től kérjen be egy indoklással ellátott kérelmet, 
amely tartalmazza a működésre vonatkozó leg-
fontosabb adatokat. Képviselő-testület az indo-
kolt kérelmet megvizsgálta és egyhangúlag 
úgy határozott, hogy nem támogatja azt.

HERCEGHALMI VÖRÖSKERESZT HELYI 
ALAPSZERVEZET TÁMOGATÁSI KÉRELME

A Herceghalmi Vöröskereszt Helyi Alapszerve-
zetének elnöke azzal a kéréssel fordult a Képvi-
selő-testülethez, hogy nyújtson támogatást a 
2017. november 24. megrendezésre kerülő Vér-
adók Napjához kapcsolódó vendéglátáshoz. A 
testület egyhangúlag úgy határozott, hogy a 
Herceghalmi Vöröskereszt Helyi Alapszervezet 
részére 120 000 forint összegű támogatást 
nyújt a Véradók Napjához kapcsolódó költsé-
gekhez és további 40 000 forint támogatást 
nyújt az év végi klubdélután költségeihez.

KÉRELEM A HERCEGHALOM 220/16 
HELYRAJZI SZÁMÚ INGATLAN ÖVEZETI 
BESOROLÁSÁNAK MÓDOSÍTÁSÁRA 

A Bau-Nexus-S Kft. 2017. október 17. napján ér-
kezett levelében kérelemmel fordult az önkor-
mányzathoz a Herceghalom 220/16 helyrajzi 
számú, 6000 m² alapterületű ingatlan (Talentis 
lakópark melletti terület) övezeti átsorolása vo-
natkozásában. A Képviselő-testület 2017. szept-
ember 21-i ülésén tárgyalta a rendezési terv fe-
lülvizsgálatát és amellett foglalt állást, hogy a 
településen a beépítés intenzitása ne növeked-
jen, vagyis a település őrizze meg falusias, kert-
városias jellegét. A  testület korábbi döntésével 
összhangban úgy határozott, hogy a Bau-
Nexus-S Kft. övezetátsorolási kérelmét a Her-
ceghalom 220/16 helyrajzi számú ingatlan vo-
natkozásában nem támogatja.

Dr. Kovács Judit jegyző

A napközis térítési díjak megállapításáról szóló 
rendelet felülvizsgálatát a következő ülésén tár-
gyalja a Képviselő-testület.

HELYI ESÉLYEGYENLŐSÉGI PROGRAM 
FELÜLVIZSGÁLATÁNAK ELŐKÉSZÍTÉSE

A Képviselő-testület Herceghalom Község Helyi 
Esélyegyenlőségi Programjának Intézkedési 
tervére irányuló módosítás-tervezetet megvi-
tatta és a melléklettel megegyezően egyhan-
gúlag elfogadta.

AKADÁLYMENTESÍTÉS MOZGÁSKORLÁTO-
ZOTTAK RÉSZÉRE

Az Önkormányzat 2014-ben két helyszínen, 
akadálymentesítés céljából rámpákat épített az 
ott lakó mozgáskorlátozottak közlekedésének 
megkönnyítésére. A rámpa kialakítása mindkét 
esetben szükséges és indokolt volt, mert két sú-
lyosan mozgásában korlátozott herceghalmi la-
kos napi közlekedésének megoldásáról volt 
szó. Sajnos a rámpa használhatósága nem meg-
felelő, ezért a Herceghalomi Mozgáskorlátozot-
tak elnöke az Önkormányzathoz fordult segít-
ségért. A Képviselő-testület egyhangúlag úgy 
határozott, hogy felkéri Varga Tamás építész-
mérnököt, hogy a Herceghalomi Mozgáskorlá-
tozottak Egyesület elnökének szakmai javaslata 
alapján készítsen tervet a 2 rámpa átépítésére. 
Továbbá felkérte a Polgármesteri Hivatalt, hogy 
a kivitelezés megvalósítására kérjen be három 
árajánlatot.

HERCEGHALOM ÖNKORMÁNYZATA 
KOMMUNIKÁCIÓJÁNAK KORSZERŰSÍTÉSE

A Képviselő-testület az Önkormányzat kommu-
nikációjának korszerűsítésére irányuló előter-
jesztést megvitatta és egyhangúlag úgy hatá-
rozott, hogy árajánlatokat kér be az Önkor-
mányzat integrált kommunikációs stratégiájá-
nak megalkotására és a megvalósítás struktúrá-
jának kidolgozására, ezen belül kiemelten ke-
zelve az online kommunikációt, a lakossági on-
line tájékoztatást.

A KLÍMABARÁT TELEPÜLÉSEK SZÖVETSÉ-
GÉHEZ TÖRTÉNŐ CSATLAKOZÁS

A Klímabarát Települések Szövetsége csatlako-
zási felhívással kereste meg önkormányzatun-
kat. Az egyesület tömöríti azokat az önkor-
mányzatokat, ahol éghajlat változási program 
folyik, illetve ennek előkészítése folyamatban 

ség Önkormányzata Képviselő-testületének az 
egyes anyakönyvi események engedélyezésé-
nek szabályairól, valamint az azokért fizetendő 
díjak mértékéről szóló 7/2011. (IV.15.) önkor-
mányzati rendelete tartalmazza. A jogszabályi 
változások, valamint az elmúlt évek házasság-
kötési szokásai, gyakorlata okán időszerűvé vált 
a 2011. évben megalkotott anyakönyvi rende-
let felülvizsgálata. A Képviselő-testület egyhan-
gúlag elfogadta a házasságkötések hivatali he-
lyiségen, illetve hivatali munkaidőn kívüli enge-
délyezéséről, valamint az azokért fizetendő dí-
jak mértékéről szóló új rendeletet, amely 2018. 
január 1. napján lép hatályba.

A HELYI NÉPSZAVAZÁS KEZDEMÉNYEZÉSÉ-
RŐL SZÓLÓ ÖNKORMÁNYZATI RENDELET-
TERVEZET MEGVITATÁSA ÉS ELFOGADÁSA

A népszavazás kezdeményezéséről, az európai 
polgári kezdeményezésről, valamint a népszava-
zási eljárásról szóló 2013. évi CCXXXVIII. törvény 
2014. január 18-án lépett hatályba, ezzel egyide-
jűleg hatályát vesztette az országos népszava-
zásról és népi kezdeményezéséről szóló 1998. 
évi III. törvény. A törvény meghatározza, hogy 
helyi népszavazást kezdeményezhet az önkor-
mányzati rendeletben meghatározott számú vá-
lasztópolgár, ami nem lehet kevesebb a válasz-
tópolgárok tíz százalékánál és nem lehet több a 
választópolgárok huszonöt százalékánál. A Kép-
viselő-testület egyhangúlag elfogadott rendele-
tében szerint helyi népszavazást a herceghalmi 
választópolgárok 20 %-a kezdeményezhet.

AZ ÖNKORMÁNYZAT TULAJDONÁBAN 
ÁLLÓ LAKÁSOK BÉRLETÉRŐL ÉS A NAPKÖ-
ZIS TÉRÍTÉSI DÍJAK MEGÁLLAPÍTÁSÁRÓL 
SZÓLÓ RENDELETEK FELÜLVIZSGÁLATA

A korábbi évek gyakorlata szerint az Önkor-
mányzat minden év decemberében felülvizs-
gálta és szükség esetén az infláció mértékével 
korrigálta az Önkormányzat tulajdonában álló, 
piaci alapú és szociális célú bérlakások bérleti 
díját. Utoljára 2014. január 1. napjától 2,5 % -al 
emelkedett az önkormányzati tulajdonában le-
vő bérlakások bérleti díjának mértéke. Tekintet-
tel arra, hogy az elmúlt években az infláció mér-
téke elhanyagolható volt, nem került sor a ren-
delet módosítására. A Képviselő-testület 5 igen 
és 1 nem szavazattal úgy határozott, hogy az 
Önkormányzat tulajdonában álló az összkom-
fortos lakások bérleti díját 2018. január 1. nap-
jától 780 forint/m² összegről 815 forint/m² ösz-
szegre módosítja. A szolgálati és szociális laká-
sok, valamint a nem összkomfortos szociális 
bérlakás bérleti díja nem módosul.
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A következő felszólaló Czinege Jánosné a 
HKB elnöke volt, aki arra hívta fel a figyel-
met, hogy az iskolai dobtanszak fázik a víz-
toronyban, ugyanis ott tartják az órákat. 
Elmondta, hogy a testület jóváhagyása 
nélkül, de a sürgősségre tekintettel intéz-
kedett, hogy a dobosok ideiglenesen a 
KEK-ben a polgárőr irodában tartsák fog-
lalkozásaikat.
Majd azt kérdezte, hogy az összegyűjtött 
ajándék játékokat még az idén el lehet-e 
szállítani Szőlősgyulára.
Erdősi László ehhez kapcsolódva elmond-
ta, hogy éppen szándékában állt a testület 
beleegyezését kérni, hogy a hivatal egy 
nagyobb raktárhelységet bérelhessen. Eb-
ben lehetőség nyílna a dobtanszak óráinak 
megtartására és egy elválasztható részen 
egy nagyobb méretű raktár rész kialakítá-
sára. A testület egyetértett a bérléssel.

Szendrei Bence azt kérdezte, hogy tör-
tént-e megbeszélés a KLIK vezetőivel az 
Alapfokú Művészeti Iskola teremigényével 
kapcsolatban.
Azt a választ kapta, hogy a felek hamaro-
san a tárgyalóasztal mellé ülnek a problé-
mák megoldására.
Ezek után arról érdeklődött, hogy van-e 
már valamilyen fejlemény a lassan két éve 
húzódó szabadtéri felnőtt fitnesz park léte-
sítésére beadott pályázattal kapcsolatban.
Kérdésére azt a választ kapta, hogy a pá-
lyázat még él, az érdeklődésre minden al-
kalommal azt a választ adják, hogy nem 
született még döntés.

Erdei László egy lakossági bejelentés kap-
csán elmondta, hogy a Barta közben az út-
padka – a bejelentő véleménye szerint – 
letöredezhet, amikor arra gépjárművel fel-
hajtanak. A bejelentő vállalná, hogy az út-
padka hiányos részét feltöltené földdel, de 
erre nem kap engedélyt. A föld is ott van 
egy konténerben, amit hamarosan elvisz-
nek. 
A problémát megvizsgálják – hangzott el a 
válasz.

Több hozzászólás nem lévén a testületi 
ülést Polgármester úr bezárta, az ülés zárt 
keretek között folytatódott.

Szabó György

DÖNtÉS a ZÖlDHUllaDÉK ElSZÁllÍ-
tÁSÁHoZ SZÜKSÉGES KÖltSÉGVEtÉSI 
FEDEZEt bIZtoSÍtÁSÁról

Herceghalom Község Önkormányzata 
már ciustól októberig terjedő időszakot je-
lölte meg igényként a zöldhulladék elszál-
lítására, ezzel szemben más településeken 
a zöldhulladék elszállítása áprilistól nov-
emberig terjedő időszakban történik. Te-
kintettel arra, hogy az idén rendkívül eny-
he volt az ősz, sokkal később következett 
be a lombhullás, így a háztartásokban je-
lentős mennyiségű falevél halmozódott 
fel. A felmerülő lakossági igények figye-
lembe vételével a Képviselő-testület egy-
hangúlag  úgy határozott, hogy megren-
deli a Depónia Nonprofit Zrt-nél a telepü-
lésről a lakosság által összegyűjtött zöld-
hulladék (falevelek) elszállítását.

DÖNTÉS A KEK KÖLTSÉGVETÉSÉNEK 
MÓDOSÍTÁSÁRÓL.

Pekli Erika közművelődési koordinátor be-
számolója szerint a 2017. év hátralévő ré-
szében megrendezendő programokra ösz-
szesen 1 760 000 forint fedezetre lenne 
szükség. A költségvetésben azonban már 
csak 922 643 forint maradt. A különböze-
tet, 837 357 forint biztosítását kérte.
A képviselők 6 igen szavazattal a szüksé-
ges összeget biztosították.

Ezt követően Csizmadia Zsuzsa a PTB el-
nök asszonya köszönetet mondott a Her-
ceghalomból kivezető úton keletkezett ká-
tyú rendbehozataláért, majd arról érdeklő-
dött, hogy a kamerarendszer kiépítése hol 
tart.
Erdősi László polgármester válaszában ar-
ról tájékoztatott, hogy egyre több beépí-
tésre váró eszközt tárolnak a hivatalban. 
Az engedélyezési eljárások folyamatban 
vannak.
Tavaszra elkészül a rendszer? – kérdezte el-
nök asszony. Egészen biztosan elkészül – 
válaszolta polgármester úr.

Csizmadia Zsuzsa kérdést tett fel a jövő 
évi mehrstetteni programtervezettel kap-
csolatban. Polgármester úr válaszában el-
mondta, hogy 2018-ban Mehrstetten a so-

tájékoztató a Képviselő-testület 2017. november 14-i
ülésének egyebek napirendjében elhangzottakról

ron következő vendégüllátó település. Az 
ehhez kapcsolódó programokat Mehrstet-
ten állítja össze. Amint a tervezetet meg-
kapja, értesíti a testületet. 

Elnök asszony arról tájékoztatta jelenlévő-
ket, hogy a tornacsarnok mellékhelyiségei 
hosszabb idő óta zárva vannak. Erdősi 
László a válaszában elmondta, hogy a he-
lyiségek nyitva vannak. A hivatal írásban 
kérte az iskola igazgatóját, hogy nyissák 
meg a mellékhelyiségeket, ami meg is tör-
tént. Az önkormányzatnak semmi köze 
nincs az iskola működtetésével kapcsola-
tos teendőkhöz, hiszen az, egy önálló in-
tézmény. 

Ezt követően szót kapott Galai Katalin, aki 
elmondta, hogy pár nappal az ülést meg-
előzően járt a helyszínen és a női WC-t zár-
va találta. A mozgáskorlátozottak részére 
fenntartott WC pedig raktárként működik.
Szendrei Bence jelezte, hogy a Községi 
Könyvtár mozgáskorlátozottaknak fenn-
tartott mellékhelyiségét is raktárnak hasz-
nálják.

Csizmadia Zsuzsa arról érdeklődött, hogy 
sikerült-e pályázatot találni a szelektív hul-
ladékgyűjtéshez szükséges kukákra.
Jelenleg ilyen pályázat nincs – válaszolta 
polgármester úr.
Elnök asszony felhívta a figyelmet a KEHOP 
3.1.2 jelű pályázatra, mely lehetséges, 
hogy éppen erről szól.

Kivonat a pályázati kiírásból:
3.1.1. Önállóan támogatható tevé-
kenységek
A felhívás keretében az alábbi tevé-
kenységek támogathatóak önállóan:
A közszolgáltatással érintett ingatla-
nokon keletkezett biohulladék gyűjté-
se, a gyűjtéshez szükséges eszközök 
(gyűjtőedény, konténer) beszerzése.
... Jelen felhívás keretében a támoga-
tási kérelmek benyújtására 2017. má-
jus 15-től 2019. május 15-ig van lehe-
tőség. Ezen időszak alatt a támogatási 
kérelmek értékelése folyamatosan 
történik.

(szerk. megjegyzés)
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2017 | 11 | 24. 
HERCEGHALOM KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 
 

SAJTÓKÖZLEMÉNY   
A tornacsarnok energetikai korszerűsítésének és napelemes rendszerrel való ellátásának folyamata  
 
Ezúton tájékoztatjuk Önöket a Projekt előrehaladásáról! 
 
A projekt a Széchenyi 2020 program keretében valósul meg. A program keretében 55,55 mFt 
támogatással energetikai korszerűsítésre kerül az iskola tornaterme és öltöző-, kazán blokkja (2053 
Herceghalom, Gesztenyés út 15.) továbbá napelemes rendszer kerül kiépítésre. A fejlesztés az 
Európai Unió támogatásával, a Kohéziós Alap és Magyar költségvetési forrásai által, vissza nem 
térítendő 93,53 %-os támogatási intenzitással valósul meg.  
 
Projekt adatok: 

Felhívás kódja és megnevezése: KEHOP-5.2.9 Pályázatos épületenergetikai felhívás a közép-
magyarországi régió települési önkormányzatai számára 

Projekt címe: Tornacsarnok energetikai korszerűsítése és napelemes rendszerrel 
való ellátása Herceghalmon 

Projekt kódja: KEHOP-5.2.9-16-2016-00117 

Támogatás mértéke: 55,55 millió Ft     

Megvalósítás tervezett ideje: 2017.07.01. – 2018.03.31. 

 
A támogatási szerződés megkötése után megkezdődtek a megvalósításhoz szükséges folyamatok. A 

Kormányhivatal Környezetvédelmi és Természetvédelmi Főosztályának jóváhagyása után eltávolításra 

kerültek a fecskefészkek az épületről. Ezt követően felgyorsultak a munkálatok, hogy a megfelelő időjárási 

viszonyok között – az esős időszak és a fagyok beköszönte előtt – megvalósulhasson a tornacsarnok 

energetikai fejlesztése. A napelemes rendszer szolgáltatói, hálózathasználati szerződésének aláírása 

folyamatban van. 

Várhatóan a tervezettnél korábban megtörténik a projekt teljes befejezése. 

Projektünk megvalósításának hosszú távú célja hozzájárulni hazánk ÜHG (üvegházhatású gázok) 
kibocsátásának csökkentéséhez a fosszilis energiahordozó-megtakarítás következtében.  
 

A projektről további információt a www.herceghalom.hu oldalon olvashatnak. 

További információ kérhető: 
Dr. Kovács Judit, jegyző 
Tel.: 06 23/530-560, e-mail: jegyzo@herceghalom.hu 
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Válogatás Herceghalmi Hírmondóban megjelent fontosabb 
eseményekből, döntésekből. az összeállítás nem teljes. Igye-
keztem a legfontosabbakat kiemelni abból a sok-sok ese-
ményből, amelyek 2017-ben foglalkoztatták a közvéleményt. 

JaNUÁr
•	 Ha	január,	akkor	falugyűlés.	24-én	–	mint	minden	évben	–	az	ön-

kormányzat falugyűlésre hívta a lakosságot.
•	 Hírt	adtunk	a	Depónia	tájékoztatójáról,	melyben	a	hulladékgyűj-

tés és elszállítás új formáját ismerhette meg a lakosság.
•	 Cikk	jelent	meg	a	szelektív	gyűjtés	módjáról.
•	 Az	ÉTV	a	hideg	idővel	járó	mérőóra	lefagyásokkal	kapcsolatban	

és ennek megakadályozásáról írt közleményt.
•	 Januártól	 megváltozott	 a	 kéményellenőrzések	 menete,	 erről	

szólt a BM Országos Katasztrófavédelmi Főigazgatóságának 
közleménye.

‹ Hírt adtunk a herceghalmi civil szervezetek előző évi munkájáról.
•	 Beszámoltunk	az	Idősek	Karácsonya	rendezvényről.

FEbrUÁr
•	 Részletes	beszámolót	közöltünk	a	Falugyűlésen	felvetődött	kér-

désekről.
•	 B3	Takarék	Szövetkezet	nyílt	Herceghalmon.
•	 Az	önkormányzat	pályázatot	írt	ki	a	Gesztenyés	utat	a	temetővel	

összekötő utca elnevezésére.
•	 Willy	Russel:	Shirley	Valentine	című	lírai	komédiáját	–	a	főszerep-

ben Vándor Évával – láthatták az érdeklődők a Kulturális Egyhá-
zi Központban. 

mÁrCIUS
•	 A	 február	 14-i	 testületi	 ülésről	 szóló	 beszámolóban	 szerepelt	

többek között:
 – Magyarország központi költségvetéséből Herceghalom Köz-

ség Önkormányzata 43 999 346 forint összegű támogatás-
ban részesült, melyből a Zsámbéki út, illetve Temetőkápolna 
felújítását kívánja finanszírozni.

 – Döntés született a Csicsergő Óvoda régi épületrészének fel-
újításáról, mely évek óta beázik. A tervezési munkák megkez-
dődtek.

•	 Polgármesteri	tájékoztatót	közöltünk	az	iskolabővítésről.
•	 Beszámoltunk	arról,	hogy	Herceghalom	Község	Általános	Isko-

lája elnyerte a jogot a Nemzeti Tehetségsegítő Tanács helyi in-
tézményi/települési hatókörű, AKKREDITÁLT KIVÁLÓ TEHETSÉG-
PONT cím használatára.

•	 Az	 iskola	 hírt	 adott,	 hogy	 az	 országos	 kompetenciamérésen	 a	
herceghalmi gyerekek kiváló eredményeket értek el.

•	 Beszámoltunk	a	Herceghalom	Gyermekeiért	Alapítvány	25.	jubi-
leumi báljáról.

•	 Hírt	adtunk	a	Herceghalomban	járt	mehrstetteni	delegáció	prog-
ramjairól. Első alkalommal járt nálunk Franziska Höchstädter 
polgármester asszony.

ÁPrIlIS
•	 Áprilisban	 került	 sor	 a	 februári	 és	 márciusi	 testületi	 ülésekről	

szóló beszámolók közlésére.
•	 Hírt	adtunk	arról,	hogy	az	Arany	János	utca	útburkolatának	fel-

újításához szükséges önerőt az önkormányzat biztosítja.
•	 A	március	14-i	ülésen	a	Képviselő-testület	elfogadta	a	2017.	évi	

költségvetést.
•	 Ezen	 az	 ülésen	 döntöttek	 a	 képviselők	 a	 településkép	 védel-

méről szóló szabályzat és az arculati kézikönyv készítéséről, 
valamint a településfejlesztési és településrendezési dokumen-
tumok partnerségi egyeztetésének szabályairól szóló rendelet 
megalkotásáról.

•	 Természetesen	beszámoltunk	a	március	15-i	ünnepi	megemlé-
kezésről is.

mÁJUS
•	 A	Képviselő-testület	márciusban	döntött	arról,	hogy	a	Telepü-

lésfejlesztési Koncepció, Településszerkezeti terv, a Helyi Építési 
Szabályzat, valamint Településképi Arculati Kézikönyv kormány-
rendeletben előírt előkészítése kapcsán találkozóra hívja Her-
ceghalom vállalkozóinak egy jelentős csoportját.  A találkozóra 
az Abacus Szállodában került sor.

•	 A	 témával	kapcsolatban	egy	kérdőívet	küldtek	szét	Hercegha-
lom lakosságának, és a téma megbeszélésére lakossági fórumot 
hirdetett meg az önkormányzat.

•	 A	májusi	számban	hirdetmény	jelent	meg	a	hulladékgyűjtő	zsá-
kok beszerzésének megváltozott módjáról.

•	 Aubéli Ákos rendőr százados, a Zsámbéki Rendőrőrs parancs-
noka beszámolt az önkormányzatnak a rendfenntartó szerv 
munkájáról, valamint a bűnesetek statisztikájáról. 

•	 Örömmel	adtunk	hírt	arról,	hogy	herceghalmi	polgártársunkat,	
Dr. Wéber György professzort 2017. évben a legmagasabb or-
vosi kitüntetéssel, a Balassa János emlékéremmel jutalmazta a 
Magyar Tudományos Akadémia.

•	 Beszámoltunk	a	majálisról	és	hírt	adtunk	a	hó	végi	gyermeknap	
programjairól is.

•	 Sajnálatosan,	de	rossz	hírről	is	tájékoztatnunk	kellett	az	olvasó-
kat: 72 éves korában elhunyt Lányi István.

JÚNIUS
•	 Herceghalom	 Képviselő-testülete	 „Herceghalom	 díszpolgára”	

címet adományozott Schnaider László nyugalmazott polgár-
mesternek. Az átadásról szóló beszámolót olvashatták a májusi 
lapban.

•	 Örömteli	hír	volt,	hogy	az	iskolabővítéssel	kapcsolatban	kedve-
ző hírek érkeztek a hivatalba. A közlemény szerint az iskola bőví-
tése állami finanszírozással valósulhat meg.

•	 Megjelent	a	Depónia	Nonprofit	Kft.	hirdetménye,	mely	a	szelek-
tív gyűjtés változásáról tudósította a helyi lakosokat.

•	 Köszöntöttük	 a	 Herceghalomban	 120	 éve	 működő	 Nemzeti	
Agrárkutatási és Innovációs Központ Állattenyésztési, Takarmá-
nyozási és Húsipari Kutatóintézetet. 
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JÚlIUS
•	 Döntés	 született	 az	önkormányzati	bérlakások	 felújítására.	 En-

nek során sor kerül a nyílászárók cseréjére, két lakásban vízlágyí-
tó berendezés beszerelésére, és további 6 bérlakásba új kazán 
és vízlágyító beszerelésére, valamint a lakások külső hőszigete-
lésére.

•	 A	Csicsergő	óvoda	két	termében	kicserélték	a	parkettát.
•	 Hírt	adtunk	arról	a	Képviselő-testületi	döntésről,	hogy	szakértői	

véleményt rendelnek meg a herceghalmi gesztenyefák állapo-
táról.

•	 Megkezdődtek	a	nyári	táborok.		Másodszor	vettek	részt	a	nyári	
táborban testvérközségünk Szőlősgyula diákjai.

•	 Nemzetközi	sportnap	volt	ebben	a	hónapban.	A	labdarúgó	tor-
nán részt vettek Mehrstetten sportolói és az éppen itt tartózko-
dó szőlősgyulai fiatalok. 

•	 Hírt	adtunk	a	„Buckalakók”	ULTRA	BALATON	2017.	futáson	elért	
sikereiről. Beszámoltunk egy lakótársunk hegymászó túrájáról a 
Déli-Kárpátokban lévő Retyezát hegységben.

•	 Beszámoltunk	arról,	hogy	átadták	a	felújított	Móric-ligetre	veze-
tő utat, amelyet az arra járó autósok már nagyon vártak.

aUGUSZtUS
•	 Vezető	hír	volt	az	augusztusi	számban	a	20-i	ünnep,	és	az	ehhez	

kapcsolódó utcabál.
•	 Döntés	született	a	közlekedésfejlesztési	koncepció	felülvizsgála-

tának szükségességéről. 
•	 Döntött	a	testület	arról,	hogy	a	HSE	kérésére	a	sportöltöző	mel-

letti nyitott teraszt beburkolják.
•	 A	„Sport-rovatban”	beszámoltunk	a	labdarúgó	torna	mehrstet-

teni visszhangjáról.
•	 Zsupanek Péter edző a HSE elnöke az utánpótlás csapatról és 

a felnőtt keret terveiről írt. 
•	 Iskolanyitogató	 rovatban	 örömmel	 adtunk	 hírt	 arról,	 hogy	

szeptemberben indul a Herceghalmi Alapfokú Művészeti Iskola, 
a H-AMI!

SZEPtEmbEr
•	 A	hónap	legfontosabb	híre,	az	Abacus	Hotel	jótékonysági	piknik	

rendezvénye volt. A rendezvényen befolyt összeghez a szálloda 
ugyanannyit tett hozzá és így összesen 1 060 000 forintot adtak 
át a Herceghalmi Általános Iskolának.

•	 A	Képviselő-testület	hozzájárult	ahhoz,	hogy	az	Önkormányzat	
háromoldalú előzetes együttműködési megállapodást írjon alá 
a Nemzeti Sportközpontok és az Érdi Tankerületi Központ veze-
tőjével a Herceghalmi Általános Iskola – Nemzeti Köznevelési 
Infrastruktúra Fejlesztési Program II. ütemének keretében, 2018-
ban megvalósuló – bővítéséről. Ezzel állami finanszírozással va-
lósulhat meg az iskola bővítése.

•	 Elmaradhatatlan	hír	szeptemberben	az	iskolai	évnyitóról	törté-
nő tudósítás. Ebben a tanévben 29 elsőosztályos kezdte meg 
tanulmányait.

•	 Beszámoló	jelent	meg	a	2017.	évi	Falunapról.	

oKtóbEr
•	 A	lap	címoldalán	látható	az	1956-os	Emlékbizottság	támogatá-

sával létrejött emlékmű.
•	 A	lapban	meghívó	jelent	meg	az	október	23-i	megemlékezésre,	

valamint a Reformáció 500 éves évfordulójának ünnepére.
•	 Dr. Pintér Márk családorvossal készült interjúban olvashattak a 

megváltozott járóbeteg-szakellátással kapcsolatos hírekről, me-
lyek érintik a herceghalmi lakosokat.

•	 Bemutatkozott	Mollné Mező Eszter Napsugár, Herceghalom új 
védőnője, aki szeptemberben állt munkába.

•	 A	Herceghalmi	Református	közösség	Vizsolyban	tett	látogatásá-
ról is beszámoltunk.

NoVEmbEr
•	 A	Képviselő-testület	döntött	arról,	hogy	településünk	részt	vesz	

a	„Pest-megyei	óvodafejlesztés	2017	–	önkormányzati	tulajdonú	
óvodai ellátást nyújtó intézmények fejlesztésének támogatása 
Pest	megyében”	című	pályázaton.

•	 Itt	számoltunk	be	két	októberi	megemlékezésről:	az	Aradi	Vérta-
núk napjáról és az 1956. évi forradalom és szabadságharcról.

•	 Az	56-os	ünnepségen	Csenger-Zalán Zsolt országgyűlési képvi-
selő adta át az emlékművet, melyet Endreffy Géza evangélikus 
lelkész megáldott.

•	 Az	idén	is	érkezett	ruhaadomány	Mehrstettenből,	melynek	szét-
osztásáról jelent meg rövid cikk.

•	 Ifj. Gyimothy Gézától olvashattak beszámolót a Reformáció 
500. évfordulója alkalmából tartott emlékünnepségről.

•	 Az	 év	 vége	 közeledtével	 sokasodnak	 a	 programok.	 Beszámol-
tunk arról, hogy hogyan ünnepeltek a herceghalmi gyerekek 
Halloween-kor, és milyen programok lesznek még az év hátra-
lévő részében.

•	 Hírt	adtunk	a	HEKE	Adventi	Kincskereső	Kalendárium	program-
járól.

•	 Az	 iskolai	hírekben	büszkeségeinkről	számoltunk	be,	azokról	a	
gyerekekről, akik a tanulmányi – és sportversenyeken kiváló tel-
jesítményeket értek el.
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HSE HÍrEK
A HSE új vezetősége új lendülettel kezdte meg a tevékenységét. A 
tervek között szerepelt a sportélet aktívabbá tétele, mely az előzetes 
terveket is felülmúlta. A szakosztályok több jelentős sporteseményen 
is indultak, illetve részt vettek. Itt ki kell emelnünk a futó és labdarúgó 
szakosztályt tevékenységét az idei évben.

FUtó SZaKoSZtÁly
Kovács Gabriella vezetésével futóink több versenyen is megmérették 
magukat, melyen sikereket is elértek. El lehet mondani róluk, hogy 
napi erőfeszítéseik a felkészülésekben meghozták annak eredményit. 
A jövő évben is számítunk áldozatos odaadásukat a sport iránt példát 
mutatva az ifjúság részére. Szeretnénk az elkövetkezendő évben is sok 
sikeres szereplésről beszámolni melyen a Herceghalmi sportéletet, és 
egyesület nevét öregbíti.
(Beszámolót olvashatnak a SPAR Maratonról – szerk.)

labDarÚGó SZaKoSZtÁly

Gyermek labdarúgás

Az év kissé nehezen indult, ez elmondható mind a gyermek mind a 
felnőtt korosztályos csapatoknál is. A munkámat segítő edzők (Kato-
na Péter, Gergely Balázs) áldozatos és lelkiismeretes tevékenysége 
meghozta az eredményeket. A tervezettel ellentétben nem csak egy 
korosztály játszik szervezett (Bozsik program) hanem három csapatunk 
is szerepel ezeken a programokon. Ezúton szeretnénk megköszönni a 
szülők erőfeszítéseit és támogatását, hogy esőben-szélben végig áll-
ták a tornákat a pálya szélén, és buzdították a gyerekeket. Továbbra is 
számítunk az ő segítségükre. Elmondható, hogy a résztvevő gyerekek 
szívesen vesznek részt a heti programokon, melyekre várjuk további 
gyerekek jelentkezését, akik kedvet éreznek e szép csapatjáték iránt.

Felnőtt labdarúgás

A felnőtt csapatunkat a Fejér megyei bajnokságban indítottuk, melyen 
a környékbeli települések is részt vesznek. Az év nehezen vette kezde-
tét, mivel újonnan kialakításra került csapatként indultunk a bajnok-
ságban. Néhány mérkőzés kellett a játékosoknak az egymás játékbeli 
megismerésére és összeszokására. Elmondható, hogy a mostani csapat 
már	nem	csak	egy	„csapat”	hanem	közösségnek	tekinthető	ahol	egymá-
sért	is	küzdenek	a	játékosok.	A	sok	negatív	vélemény,	„otthontalanság”	
ellenére jelenleg a bajnokság 3. helyén állunk, mindössze 5 pontra le-
maradva az első helyen lévőtől. Az őszi szezon 12 mérkőzéséből 8-szor 
hagytuk el a pályát győztesként. Ez a mi esetünkben remek eredmény 
– ezt a környékbeli bajnokságunkban résztvevő csapatok is elismerően 
jelezték felénk és már ők is bajnok esélyesként tekintenek ránk. 

Tavasszal a budaörsi műfüves pályán fogjuk lejátszani a hazai mérkő-
zéseinket. A pálya mérete lényegesen nagyobb és a játéktér felülete is 
simább lesz, mint ebben az osztályban lévő csapatok pályája. Mivel a 
mezőnyt tekintve bátran kijelenthető, hogy a legtechnikásabbak, illet-
ve legfiatalabbak vagyunk (átlagéletkor 22 év) – ezáltal  kondícióval is 
jobban fogjuk bírni – a budaörsi pálya adottságai előnyünkre válhat-
nak. Biztos, ami biztos alapon, január közepén elkezdjük a téli felkészí-
tő edzéseket, ami leginkább az erőnlét fejlesztéséről fog szólni. Ez idő 
alatt valószínű nem leszek népszerű a játékosaim körében. 
A télen szeretnénk még igazolni játékosokat, esélyünket növelve a baj-
nokság megnyeréséhez. 
Az elért eredmények nem teljesülhettek volna az edzők, a sportolók 
és minden sportot szerető támogatók nélkül. Továbbra is számítunk 
támogatásukra az elkövetkezendő évben is.
Sok szeretettel várjuk azon szurkolókat, akik kíváncsiak községünk 
futballcsapatára!

Hajrá Herceghalom!
Zsupanek Péter HSE - Elnök

SPORT
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Herceghalmi futók
a SPar maraton Fesztiválon

A hazai futóversenyek közül talán az egyik legnépesebb a SPAR 
Maraton Fesztivál, melyet minden év októberében rendez meg a BSI. 
Idén a rekordok eseménye volt a 2017-es SPAR Budapest Maraton Fesz-
tivál – V4 Futóhétvége, hiszen a két nap alatt közel 32 000 lelkes amatőr 
és profi futó ált rajthoz 11 féle versenyszámban. Szombaton 5 és fél 
órán keresztül dübörgött a futólépésektől a Városliget, vasárnap szin-
te ugyanennyi időt töltöttek a futók Budapest legszebb részein. A 11 
féle versenyszám közül szinte minden korosztály megtalálta a számára 
legideálisabb és teljesíthető távot. A v4-es váltót inkább a kezdő futók, 
családok, gyerekek választották, olyanok, akik talán most kezdenek be-
lekóstolni a versenyek világába, a haladóbbak és a profik elsősorban 
a hosszabb távokon indultak. Idén egyébként egy új versenyszámmal 
bővült a kínálat, hiszen a maratoni távot párosban is lehetett teljesíteni, 
de a fesztivál fő attrakciója kétségkívül a maratoni táv illetve a Flóra 
Maratonstaféta volt, akik négyfős váltóban teljesítették a 42,2 km-t. 
A tavalyi évhez hasonlóan mi is ott voltunk, sőt idén egyre többen 
képviselték futóközösségünket és Egyesületünket futóink. Gyönyörű 
napsütéses őszi időre ébredtek azok, akik ezen a napon a futás mellett 
döntöttek. Szombaton a v4-es váltóban (4x2 km-es váltóverseny), míg 
vasárnap a 30 km-es táv, a maratoni táv valamint a Maratonstaféta vál-
tóban voltunk érdekeltek. A napsütéses Hősök tere kapujában mintegy 
15 percig rajtolt a 8500 fős mezőny, benne a Buckalakók csapatával. Az 
útvonalon a verseny végéig rengeteg lelkes és hangos szurkoló bíztat-
ta a futókat, akiket a táv több pontján élőzenével is szórakoztatott a 
szervező BSI. Futóink sikerrel vették az akadályokat és szép teljesítmé-
nyeket értek el a választott távokon. Buckalakók 1 v4 váltó: Molnár 
Andrea, Molnár Mira, Tánczos Ábel és Tánczos Máté. Buckalakók 2 v4 
váltó: Rajcsányi-Posch Evelin, Rajcsányi Izabella, Kovács Gabriella, 
Rajcsányi Ferenc. Spar maratonstaféta csapat: Váry Krisztina, Gei-
ger Judit, Janó Péter és Emődi Tamás. 30 km: Vulmann János és első 
maraton: Varga Annamária. 
Gratulálunk minden résztvevőnek és jövőre ismét találkozunk!    

Kovács Gabriella 
BSI futónagykövet, HSE futószakosztály vezető 

a polgármesteri hivatal, 
kicsit másképpen 
avagy a hétköznapi hősök köztünk vannak 

Az idén októberben került megrendezés-
re a 32. SPAR Budapest Maraton Fesztivál 
– V4 Futóhétvége. 
Október 14-én, szombaton indult a RIS-
KA Minimaraton 5 kilométeres távja, 
amelyen ketten vettünk részt Erdei Sán-
dorné Éva kolléganőmmel. 
Bemelegítés gyanánt a több ezer induló 
„elsajátította”	 az	 ablakpucolás	 techniká-
ját, a babaringatás mozdulatát, nagyma-
mától a lekvár főzést, az almaszedést, va-
kond átdobását a szomszédnak és végül 

a fűnyíró beindítását. Fantasztikus hangulatú rajtolással indultunk. A 
tömeg mindenkit magával sodort, nem volt megállás és pihenés sem. 
A rajt a Hősök terétől indult 15 óra 30 perckor, a Kós Károly sétányon 
át a Konrad Adenauer sétány felé, majd a Zichy Mihály út, Olof Palme 
sétányon keresztül a Dvořák sétány irányába és a Műcsarnok mögötti 
úton vissza az 56-osok terére, ami már a célba érés utolsó 100 métere 
volt. 
A cél előtt nagyon jól estek kolléganőink buzdító szavai, és a célba 
érést követő örömteli ölelésük. 

Ferenczi Ágnes polgármesteri referens

a Herceghalom Szabadidő és Sportegyesület 
2017-ben is megrendezi a hagyományos
Karácsonyi és Szilveszetri foci találkozót.
Karácsonyi foci: 2017. december 25. hétfő 10.00–12.00
Szilveszteri foci: 2017.december 31. vasárnap 10.00–12.00
Mindkét rendezvény után az öltözőben tartunk egy ünnep köszöntőt, illetve 
év búcsúztató koccintást!  A koccintáshoz kérjük a résztvevők hozzájárulását.

Somogyi Kálmán
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mÁrtoN NaP
„Hideg, sötét éjszakán, Márton baktatott lován: Kipp-kopp, kipi-kipi,
kipi-kipi kopp…”
Idén nyolcadszorra találkoztunk, éltük meg közösségi szinten Márton 
napját. Ez az este ismét mindenkinek adott valamit. Az imbolygó kis 
lámpák, a nagy tűz, a gyerekműsor, a falukemence fénye és a sültek 
illata összehozta az embereket. A Süni csoportos Luca ülte meg Már-
ton lovát, az elsősök énekelték hangszerkísérettel a jótettet bemutató 
dalt, az ötödikesek a teljes Márton legendáriumot felmondták németül 
és magyarul. Volt vég nélküli libaetetés és lelkes libacomb ropogtatás. 
Elfogyott úgy 30 kiló kenyér, jó pár bödön zsír, s vagy 120 liter tea… Is-
mét toborzott a bicskei tűzoltóság jó néhány kisiskolást és óvodást sorai 
közé. Aztán a felnőttek csak beszélgettek-beszélgettek, a gyerekek meg 
szaladgáltak: így végződött az este. Köszönöm a sok felajánlást: az ön-
kormányzat támogatását, Zoli és Attila segítségét, Julikának a libacom-
bot, Erikának a lampionokat, Barbarának a műsort, a gépműhelynek a 
fát, tűzoltóknak a helyszínelést, védőnőnek az egészségügyi biztosítást, 
szülőknek a sok háttérmunkát. 

Jövőre Veletek ugyanitt!
Varga-Tóth Csaba, szervező

Nagy Gábor és Kern Zsófia Mária kisfia – Nagy Kornél balázs

Révész Péter és Laczkó Mária kisfia – révész Péter

Gubis Gergő és Túri Fruzsina kislánya – Gubis liliána

Geiszt Mátyás és Mészáros Anna kisfia – Geiszt Zente

Turi Róbert és Gégény Andrea kislánya – turi Natasa

Gyanó János – (1950)

IStEN ÉltESSE ŐKEt SoKÁIG! NyUGoDJoN bÉKÉbEN

aNyaKÖNyVI HÍrEK
mEGSZÜlEttEK ElHUNyt
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tájékoztatjuk Kedves olvasóinkat, hogy 
a december 2-i adventi Vásárról és a mikulás ünnepről, valamint a 14-i Nyugdíjas Karácsony rendezvényekről

a 2018. januári lapban olvashatnak.

Megjelenik havonta. Kiadja:  Herceghalom Önkormányzata 
Tel.: 06 23 530 560  •  E-mail: polghiv@herceghalom.hu  •  www.herceghalom.hu.

Felelős szerkesztő: Szabó György  •  Telefon: 06 30 512 3810  •  E-mail:  h.hirmondo@gmail.com
A lapban megjelenő cikkeket a felelős szerkesztő írta. Más esetekben a cikk szerzője az írás végén olvasható.

 

                                                           ISSN: 2063-0778  •  Nyomdai munkák:        

A Herceghalomi Hírmondó következő (XX. évf. 1.) lapszáma várhatóan 2018. január 18-án  jelenik meg. 
Lapzárta 2018. január 5-én lesz.

Kéziratokat, hirdetéseket ez idáig lehet leadni a polgármesteri hivatal titkárságán, vagy küldhetők el a fenti e-mail címre. 
A Hírmondó korábbi számai a Községi Könyvtárban megtalálhatók és helyben olvashatók. A felelős szerkesztő,

a lapban megjelenő politikai tartalmú írásokban a képviselők által leírtakkal (idézetekkel) kapcsolatban semmilyen 
felelősséget nem vállal. Az olvasói leveleket a mondanivaló tiszteletben tartása mellett szükség esetén rövidítjük,

a tartalomért az aláíró tartozik felelősséggel.
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„Köszönöm, hogy te vagy.
Az órát köszönöm, amelyben fényül nyert e világtalan világ,

köszönöm, hogy kezed kinyújtottad felém,
s árnyául elfogadtál sugárzó életednek.”50

Móra Ferenc szavaival köszöntjük szüleinket 

CSErKUtI FErENCEt
és

boa JUlIaNNÁt 
50. házassági évfordulójuk alkalmából.

 Szeretettel: Julianna és Marianna

tÁJÉKoZtató
Nyitva tartás illetve rendelési idők az ünnepek alatt

Ünnepek alatti fogorvosi rendelés
Értesítjük kedves herceghalmi lakosokat, hogy december 18-tól 28-ig szabadság miatt a  fogorvosi rendelés elmarad. 
A szabadság ideje alatt a sürgősségi esetek ellátására Biatorbágyon a  Szabadság út 8. szám alatti rendelőben van
lehetőség.  December 18. és 21. között Dr. baumann Nóra és Dr. Pető barbara fogorvoshoz lehet fordulni a herceghalmi 
fogászat rendelési idejében – doktornők kérésére – kizárólag előzetes telefonos egyeztetés alapján. 
December 27-én (14:00–18:00 óra között) és 28-án (8:00–12:00 óra között) viszont hozzám – Dr. Szentkereszty Leonóra – 
lehet fordulni a biatorbágyi címen. 
Az ünnepnapokon sürgős esetben a fogászati ügyeleten lehet jelentkezni!
Előre is köszönjük megértésüket. Békés és áldott karácsonyi ünnepeket kívánunk!

ELÉRHETŐSÉGEK:

Dr. Baumann Nóra és Dr. Pető Barbara Dr. Szentkereszty Leonóra Fogászati Ügyelet

Biatorbágy, Szabadság utca 8. Biatorbágy, Szabadság utca 8. Biatorbágy, Szabadság utca 8.

Telefon: 23/310-163, 20/429-5313 Telefon: 23/310-163, 30/486-4013 Telefon: 20/562-7593
 

Dr. Szentkereszty Leonóra, Dr. Heizerné Berényi Ágnes és  Tóth-Bussy Viktória

Ünnepek alatti gyermekorvosi rendelés 
december 25–26 (ünnep), munkaszüneti nap

december 27-én:  8:00–9:45  betegrendelés Biatorbágyon
                11:00–12:00  tanácsadás Herceghalmon

               12,00–13,00  betegrendelés Herceghalmon
december28-án 14:00–15:45 betegrendelés Biatorbágyon

                ezen a napon Herceghalmon nem lesz rendelés
december 29-én 8:00–9:45 betegrendelés Biatorbágyon

békés és áldott karácsonyi ünnepeket kívánunk!
Dr. Száray Eszter és Dobos Éva

Ünnepek alatti háziorvosi rendelés
Herceghalom Község háziorvosa, dr. Pintér márk rendelési ideje:

az ünnepnapokon nincs rendelés, egyéb napokon a szokásos időpontokban.

a HErCEGHalmI PoSta nyitva tartása az ünnepek alatt
Utolsó munkanap december 22-én: pénteki nyitva tartás szerint
december 23-26-ig: Zárva
december 27-28-29-én: 8.00–16.00 óráig
december 30-31 és január 1-én: Zárva
Nyitás január 2-án: 8.00–14.00 óráig




